
1. Na jakim etapie jest procedura realizacji budowy ulic Dębowej, Różanej i Wesołej? 

Nie udało się pozyskać środków na ten cel w ubiegłym roku, jednak mam pytanie – 

czy będzie możliwość aplikowania o dofinansowanie na budowę tych ulic? Jeżeli nie, 

kiedy planowana jest realizacja ich budowy – w tej sprawie wiele razy składałam 

interpelacje. 

2. Wniosek o naprawę położonej w ubiegłym roku nakładki asfaltowej na ul. 

Wiosennej. Niestety, ale już powstało tam sporo uszkodzeń. 
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